

Möte: Styrelsemöte
Datum: 2017-10-18
Tid: 19:00-22:00
Plats: Slack
Deltagande: Alexander Borodin ordf, Sophia Ahlin vice ordf, Mårten Hougström kassör; Peter Baston sekr, Madeleine Nilsson, Lars-Kristian Stensrud Nielsen, Karoline Öjbro; Jimmy Wallin Nyberg, Jenny Wallhoff
Frånvarande: Frida Karlsson, Jonas Pettersson

Fråga	Beskrivning	Beslut/Information	Vidare åtgärd
1. Mötets öppnande	Ordförande förklarade mötet öppet		
2. Val av justerare	Förslag: Madeleine Nilsson, Karoline Öjbro	Madeleine och Karoline utsågs som justerare	
3. Godkännande av dagordningen	Dagordningen godkändes		
4. Föregående protokoll	Protokollen från 20 september och från konstituerande mötet 1/10 är godkända men ej publicerade. Årsmötesprotokollet ej klart.		Alexander publicerar protokollet från september. Peter skickar protokoll från 1/10 för publicering.
5. Överlämningar - status	Nya styrelsemedlemmar har varit i kontakt med deras företrädare ang ”inskolning” på respektive ansvarsområde. Jonas tar över ansvar för medlemskort efter höstens beställning, och för registrering i medlemsdatabasen efter nya hemsidan lanserats.	Beslut: Att Frida ger klartecken till Lina Persson att organisera höstens lokalträff i distrikt Linköping. Att ett formellt beslut om att Lina blir ansvarig för aktiviteter där tas vid nästa styrelsemöte.	Frida kontaktar Lina. Flera frågor som berör distrikten tas upp vid nästa styrelsemöte.
6. Dropbox		Beslut:	

<p>10. Vision för styrelsens arbete</p>		<p>Beslut: Att godkänna formuleringen i den förutsända bilagan.</p>	
<p>11. Deltagande på Europride 2018</p>	<p>Europride 2018 äger rum i Stockholm.</p>	<p>Beslut: Att Melodifestivalklubben strävar efter att delta i Europride. Att bilda en arbetsgrupp som tar fram planer för styrelsen att ta ställning till.</p>	
<p>12. Beslut om arbetsgrupperna</p>	<p>Underlag till mötet hade skickats före mötet.</p>	<p>Beslut: Att Jenny blir ansvarig för Redaktionsgruppen. Att Jimmy blir ansvarig för Designgruppen. Att Peter blir sammankallande för Hedersprisgruppen. Att Webbgruppen görs om till Teknikgruppen om mötet 25-26 november samtycker. Att Cathrine Gustavsson utses till Webmaster. Att Sophia blir ansvarig för en grupp med ansvar för hantering av medlemsdatabasen mot bakgrund av ändrad EU lagstiftning. Att Karoline Öjbro ansvarar för en ny Events grupp. Att en Utvecklingsgrupp (av klubbens aktiviteter) bildas med</p>	

		<p>Sophia som ansvarig. Att en grupp bildas som undersöker sätt att öka klubbens intäkter, t ex sponsring, med Märten som ansvarig.</p> <p>Att en Europride arbetsgrupp bildas. Vem som blir sammankallande beslutas senare</p> <p>Att Jimmy blir sammankallande för Webshoppgruppen (Profilproduktgruppen)</p>	
	<p>Förslag: att Alexander formellt står som sammankallande och blir därmed kontakten utåt mot organisationen för Pride.</p>		
13. OGAE Second Chance Contest 2018	<p>OGAE Swedens bidrag "A Million Years" med Mariette vann årets Second Chance Contest i Polen. Tanken är att arrangera 2018 års tävling i samband med klubbfesten nästa höst. Tävlingsansvarig Jonas Jonsson vill ingå i planeringsgruppen men inte som sammankallande.</p>		
<p>14. OGAE Vision Contest a) låtval b) arbetsgrupp 2018/19</p>	<p>De tilltänkta artisterna ville förankra låtval och deras egna deltagande hos styrelsen.</p>	<p>Beslut: Att godkänna tilltänkta artisternas önskemål. Att skjuta frågan om arbetsgrupp till framtida möten.</p>	
15. Klubbträff 2018		<p>Beslut: Att på hemsidan inbjuda till att ansöka om att arrangera klubbfesten 2018.</p>	Karoline förbereder.

16. Utvärdering av Round-up, årsmötet och klubbfesten 2017		Beslut: Att Karoline, Mårten, Stefan Eriksson och Lars-Kristian snabbt tar fram en enkät.	Synpunkter från enkäten tas med i diskussioner om upplägget för 2018 (se §15)
17. Finalfesten mars 2018		Beslut: Att hålla festen på Restaurang Mynchen. Att vid nästa möte diskutera andra arrangemang i samband med finalhelgen.	
18. Reporterackreditering MF 2018	Jimmy och Alexander är ansvariga för kontakter med SVT i detta avseende.		Jimmy, Alexander
19. Omröstning, OGAE-loggan		Beslut: Att formellt godkänna resultatet av omröstningen som ägde rum på årsmötet, och att informera OGAE International.	Alexander meddelar OGAE International.
20. Lokala träffar, hösten 2017	Bokningssidor behöver skyndsamt läggas upp.		Alexander kontaktar Frida om samordning av lokala hösträffarna, och om bokningssidor.
21. Nyhetsbrev	Alexander föreslår att det månatliga ordförandebrevet ersätts med ett nyhetsbrev som publiceras vid lansering av den nya hemsidan	Beslut: Att första nyhetsbrevet publiceras i samband med lansering av nya hemsidan omkring 25 november.	
22. I huvudet på Christer Björkman	Peter rapporterade om klubbens engagemang på Malmö Live 10-12 november. Möjlighet till reportage?		Jimmy, Jenny följer upp frågan om rapportering från Malmö.
23. IRL januari 2018	Bekräftas att nästa IRL möte äger		Mårten håller koll på när SJ

	rum i Malmö i januari. Möteslokal har bokats.		släpper billiga tågbiljetter.
24. Övriga frågor	San Marino utvidgar uttagning till ESC och vill att OGAE är med och rösta. OGAE Portugal förhandlar med hotell om specialpriser för fans. Lokala kontaktpersoner, Sophia.	Dessa frågor samt ett medlemsförslag från Staffan Jarnemyr, skjuts upp till nästa möte.	Sophia mailar till övriga i styrelsen.
25. Nästa möte	Nästa möte äger rum 7 november kl 19 i Slack.		
26. Mötets avslutande	Mötet avslutades		

Vid protokollet
2017-10-18

Justerare
2017-10-18

Justerare
2017-10-18

Peter Baston

Madeleine Nilsson

Karoline Öjbro